
ZAPISNIK  
sa VI sjednice Skupštine opštine  Bijelo Polje održ ane 10. 02. 2019. godine 

 

           Sjednica je održana 11.02.2019. godine, (ponedjeljak) sa početkom u 10 časova, u 
sali Skupštine opštine Bijelo Polje. 
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević otvorio je rad VI sjednice Skupštine opštine 
Bijelo Polje. 
              Predsjednik Skupštine je konstatovao da postoji kvorum za rad sjednice Skupštine. 
           Sjednici Skupštine je prisustvovao 31 odbornik. 
           Odbornici koji su najavili odsustvo sa sjednice Skupštine: Saša Lalević, Slađana 
Nedović i Jelena Kljajević. 
           Pored odbornika sjednici su prisustvovali: predsjednik Opštine Petar Smolović, 
glavna administratorka, obrađivači materijala, i predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 
 
            Primjedbe odbornika na  zapisnik sa IV sjednice Skupštine 
 
  Odbornik Zoran Bošković je izrazio zadovoljstvo zbog toga sto su određene 
preporuke i sugestije koje je iznio po pitanju izrade zapisinika sa prethodne sjednice 
Skupštine usvojene i uvažene. U skladu sa navedenim pohvalio je rad sekretarke i Službe 
Skupštine, na dobro odrađenom i obimnom poslu. Odbornik Zoran Bošković je dao sljedeće 
primjedbe na zapisnik sa IV sjednice Skupštine:  umjesto termina „zaključen je dnevni red 
treba da stoji „utvrđen je dnevni red“   umjesto riječi „imao je pravo na repliku“ treba da stoji 
„iskoristio je pravo na repliku“. Kod konstatacije da je jedan od odbornika tražio pauzu iz 
religijskih obaveza, treba da stoji „iz vjeskih obaveza.“ Takođe je komentarisao da u 
zapisniku treba da stoji da je odbornik Zoran Bošković povukao 19. tačku sa dnevnog reda, 
čiji je predlagač, da se ne bi desilo da raspravljamo o dvije iste tačke dnevnog reda. 
Primjedba na zapisnik se odnosila  kod glasanja o dnevnom redu  da treba da se brišu riječi 
„nije bilo“. Na strani  6 umjesto riječi „predviđeni odnos“ treba da stoji „predviđeni iznos“.  
        Odbornik Adnan Striković je naveo da je zadovoljniji izradom ovakvog zapisnika, s tim 
što sa suštinom tog zapisnika nije zadovoljan. Istakao je da smatra da je tendencija da se 
riječi odbornika pozicije unose u zapisnik bez obzira što su možda argumenti neke druge 
strane bili čvršći i ubjedljiviji i ostavili jači dojam na Skupštini. Insistirao je da proporcionalno 
budu zastupljeni i odbornici pozicije i odbornici opozicije. Naveo je da je njegova diskusija 
povodom Odluke o preuzimanju duga parafrazirana i ne odgovara onome što je rekao. 
Takođe je naveo da u zapisniku treba da se prepoznaju diskutanti koji su najaktivniji i 
najubjedljiviji sa argumentacijom i da se njihove diskusije ili citiraju ili parafraziraju na pravi 
način. 
            Predsjednik Skupštine je istakao da će u narednom periodu u cilju kvalitetnijeg 
funkcionisanja Skupštine uslijediti digitalizacija na najpotpuniji način. Budžetom Opštine su 
opredijeljena sredstva za nabavku elektronskih uređaja, da ne bi bilo ovakvih nedoumica da 
li je težina nečije riječi veća ili manja ili dovodili u pitanje ko je iznio kvalitetnije i manje 
kvalitetne stavove, zapisnik će biti dostavljan u formi tonskog zapisa i tada ćemo imati 
kompletnu sliku dešavanja na sjednici Skupštine. 
             Sekretarka Ajsela Pačariz vezano za primjedbe odbornika Zorana Boškovića 
pojasnila je da su primjedbe koje se odnose na tehnički dio izrade zapisnika prihvaćene. 
Vezano za primjedbe koje je dao odbornik Adnan Striković, navela je da da nije postojala 
namjera da se na različiti način unose diskusije odbornika pozicije i opozicije.  
 Zapisnik sa IV sjednice Skupšine usvojen je sa  29 glasova „za“ i 1 „uzdržan“.   
 



         Utvđivanje dnevnog reda:  
 

 Predsjednik Skupštine je upoznao odbornike da je v.d. direktora JU Centar za sport i 
rekreaciju obavijestio Skupštinu da je došlo do tehničke greške u nazivu Odluke, te da 
umjesto predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU Centar za 
sport i rekreaciju o sufinansiranju sporta, treba da stoji predlog Odluke o finansiranju sporta. 
  Shodno članu 78 Poslovnika Skupštine opštine pitao je da li ima predloga o 
izmjenama i dopunama predloženog dnevnog reda.  
 Odbornik Nikola Raosavljević je predložio da se tačka 4. predlog Odluke o isplati 
jednokratne novčane pomoći za opremu novorođenog djeteta u 2019.godini, skine sa 
dnevnog reda uz obrazloženje da je predviđeni iznos za opremu novorođenog djeteta 
beznačajan.  Istakao je da prije donošenja ove Odluke treba formirati stručnu komisiju koja 
će prema materijalnoj situaciji građana napraviti skalu od koliko do koliko novca treba da 
dobije koja porodica za novorođeno dijete i pozvao odbornike da razmisle o njegovom 
predlogu prije donošenja Odluke.  
 Odbornik Adnan Striković je istakao da će prilikom glasanja o dnevnom redu biti 
uzdržan, jer ne vidi suštinu i značaj predloženih tema koje su na dnevnom redu.  
 Predsjednik Skupštine je pojasnio da je namjera da se relaksira sistem rada 
Skupštine i da su na dnevnom redu predložene neke tačke od kojih zavise mnoge 
djelatnosti od značaja za funkcionisanje sistema lokalne samouprave.  
            Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog odbornika Nikole Raosavljevića 
da se 4. tačka predlog Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći za opremu 
novorođenog djeteta u 2019.godini, skine sa dnevnog reda. Predlog nije prihva ćen sa 12 
glasova  „za“ i 18  „protiv“. 
 

Nakon predloga za izmjenu dnevnog reda, predsjednik Skupštine objavio je: 
  

D N E V N I   R E D 

1. Predlog Odluke o utvrđivanju broja potpredsjednika u Opštini Bijelo Polje; 
2. Predlog Odluke o finansiranju sporta; 
3. Predlog Odluke o obezbjeđivanju udžbenika za učenike prvog razreda osnovne škole; 
4. Predlog Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći za opremu novorođenog djeteta u 

2019.godini; 
5. Predlog Odluke o finansiranju rada geronto domaćica u 2019.godini; 
6. Predlog Odluke o imenovanju dva člana Savjeta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo 

Polje; 
7. Predlog Odluke o imenovanju Savjeta Javne ustanove Centar za djelatnosti kulture 

“Vojislav Bulatović-Strunjo”; 
8. Predlog Odluke o razrješenju i imenovanju predsjednika i člana Odbora direktora DOO 

“Komunalno - Lim” Bijelo Polje; 
9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO Vodovod 

“Bistrica” o određivanju v.d. direktora Društva. 
 
Dnevni red je usvojen u cjelini sa 23 glasa „za“, 2  „protiv“ i 6 „uzdržan“.   

         1. Tačka - predlog Odluke o utvr đivanju broja potpredsjednika u Opštini Bijelo 
Polje  
 Uvodno obrazloženje o predlogu Odluke o utvrđivanju broja potpredsjednika u 
Opštini Bijelo Polje dao je predsjednik Opštine Petar Smolović, koji je pojasnio da je pravni 



osnov za donošenje  ove Odluke sadržan u članu 38 stav 1 tačka 2 Zakona  o lokalnoj 
samoupravi i članu 46 stav 1 tačka 2 Statuta Opštine Bijelo Polje, kojim je propisano da 
Skupština donosi propise i druge akte. Takođe, odredbama člana 67 stav Zakona o lokalnoj 
samoupravi propisano je da Opština može imati najviše dva potpredsjednika.   
          Odbornik Idriz Mahmutović je pitao predsjednika Opštine da li će izbor 
potpredsjednika Opštine doprinijeti pomoći u radu predsjedniku Opštine ili će izbor 
potpredsjednika biti samo po političkoj pripadnosti. Sugerisao je predsjedniku Opštine da 
prilikom odabira potpredsjednika vodi računa da to budu kompetentne  ličnosti koje će 
doprinijeti  razvoju Opštine Bijelo Polje. 
         Odbornik Nikola Raosavljević je naveo da je optimalnije i racionalnije rješenje da 
Opština ima jednog potpredsjednika, obzirom da je to politička funkcija, a finansijska 
sredstva koja se izdvajaju za jednog potpredsjednika Opštine, mogli bi povećati za pomoć 
za novorođenčad.  
           Odbornik Adnan Striković je predložio predsjedniku Opštine da ne bira 
potpredsjednike Opštine, obzirom da se može zaključiti da uspješno radi na projektima 
valorizacije određenih prednosti koje Bijelo Polje ima i  da je potrebno da nastavimo taj 
trend razvoja kao Opština i da ne treba postaviti na ovu funkciju nekoga ko će kočiti taj 
razvoj.    
           Pravo na repliku u toku rasprave iskoristili su odbornici: Abaz Kujović, Idriz 
Mahmutović, Adnan Striković i predsjednik Opštine Petar Smolović. 

Nakon završene rasprave  predsjednik Opštine Petar Smolović dao je završnu riječ o 
predlogu Odluke o utvrđivanju broja potpredsjednika.  

Odbornik Adnan Striković je reagovao proceduralno na povredu Poslovnika.  
           Predsjednik Skupštine je dao na glasanje predlog Odluke o utvrđivanju broja 
potpredsjednika, koji je usvojen sa 21 “za” 7 “protiv” i 2 “uzdržana” . 
 

2. Tačka - predlog Odluke o finansiranju sporta 
 

                Uvodno obrazloženje o predlogu Odluke o finansiranju sporta dao je Marko 
Maslovarić, vršilac dužnosti direktora JU Centar za sport i rekreacij, koji je naveo da su 
razlozi za donošenje ove Odluke sadržani u potrebi uređivanja ove oblasti u skladu sa 
važećim propisima (novi Zakon o sportu) i nastojanjima Opštine da unaprijedi i pospješi 
razvoj sporta, kao i da utvrdi način i postupak raspodjele i usmjeravanja sredstava iz 
budžeta Opštine opredijeljenih za finansiranje sporta. 
            Skupština je bez rasprave usvojila predlog Odluke o finansiranju sporta sa 26 
glasova “za”, 2 “protiv” i 2 “uzdržana”.  
 
          3. Tačka - predlog Odluke o obezbje đivanju udžbenika za u čenike prvog 
razreda osnovne škole  
           Uvodno obrazloženje dala je sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu Saida 
Čikić, koja je navela da su za realizaciju ove Odluke planirana sredstva u budžetu Opštine 
za 2019. godinu. Takođe je navela da će Opština obezbijediti sredstva za sve učenike 
prvog razreda za 17 osnovnih škola na području Opštine.  
           Odbornik Radosav Nišavić je predložio da se finansiraju udžbenici učenika do  
četvrtog  razreda osnovne škole.   
           Odbornik Marko Ljujić je istakao da je izdvajanjem finansijskih sredstva za  dva 
potpredsjednika Opštine, uskraćena mogućnost da se ta sredstva opredijele za besplatne  
udžbenike za učenike od prvog do petog razreda, kojim bi se rasteretili budžeti tih porodica. 



           Odbornik Adnan Striković je naveo da je Opština morala da iznađe načina da 
izdvajanja po ovom osnovu budu veća i da sljedeće godine makar za još jedan razred budu 
obezbijeđeni udžbenici za učenike osnovnih škola.   
          Odbornica Vesna Pavićević je istakla da su kroz socijalne programe u Bijelom Polju 
obuhvaćeni svi učenici do osmog razreda osnovnih škola za porodice koje su socijalno 
ugrožene. Takođe je istakla da smatra da je predložena Odluka način da se pomognu svi 
učenici koji polaze u prvi razred i da se ovaj način pokazao kao dobar u prethodnim 
godinama. 
         Pravo na repliku u toku trajanja rasprave iskoristio je odbornik Marko Ljujić i  
predsjednik Opštine Petar Smolović. 
         Odbornik  Nikola Raosavljević je reagovao na povredu Poslovnika Skupštine. 
         Predsjednik Skupštine je sugerisao da se u ovom Domu poštuje sloboda svakog 
odbornika, da se brani njegov dignitet i dignitet Partije koju predstavlja.  
         Odbornica Vesna Pavićević je reagovala na povredu Poslovnika Skupštine. 
         U drugom krugu odbornik Adnan Striković je sugerisao da se prilikom kreiraranja 
ovakvih odluka moraju predvidjeti samo određene kategorije stanovništva, kao i da treba 
pronaći  druge modalitete za način finansiranja ovakvih odluka.    
            Nakon završene rasprave, sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu Saida 
Čikić je dala završnu riječ o predlogu Odluke o obezbjeđivanju udžbenika za učenike prvog 
razreda osnovne škole.   
         Predlog Odluke o obezbjeđivanju udžbenika za učenike prvog razreda osnovne škole 
usvojen je „jednoglasno“  (glasalo je 28 odbornika).  
 
         4. Tačka - predlog Odluke o isplati jednokratne nov čane pomo ći za opremu 
novoro đenog djeteta u 2019.godini 
 
            Dodatno pojašnjenje o predlogu Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći za 
opremu novorođenog djeteta u 2019.godini, dala je Saida Čikić, sekretara Sekretarijata za 
lokalnu samoupravu. 
             Odbornik Radosav Nišavić je istakao da su sredstva u iznosu od 100 eura za 
opremu novorođenog djeteta mala i da ne odgovaraju potrebama za opremu novorođenog 
djeteta. Sugerisao je da se budućem periodu vodi računa da ova nadoknada bude na 
većem nivou.           
             Odbornik Nikola Raosavljević je predložio da treba precizirati visinu novčane 
pomoći za podstanare, za korisnike sa ruralnih područja, zatim u odnosu  na  ukupna 
primanja članova domaćinstva u zavisnosi od cijene potrošačke korpe. Sugerisao je da se 
sljedeće godine pristupi izradi ove Odluke na pravi način stimulativno, a ne da populistički i 
politikantski pristupimo donošenju ove Odluke. 
            Odbornik Adnan Striković je istakao da je problem nataliteta u jednoj Opštini 
ozbiljna i kompleksna stvar. Apaleovao je predsjedniku Opštine da organizuje sastanak na 
kojem će se iznijeti sve moguće ideje, kako bi opština Bijelo Polje i druge instance donijeli i 
sproveli mjere koje bi doprinijeli povećanju nataliteta u našoj Opštini. Istakao je da su 
predložene mjere ad hoc mjere i da će vrlo teško da daju dugoročne rezultate.  
             U toku trajanja rasprave pravo na repliku iskoristili su odbornici: Nikola 
Raosavljević,  Radosav Nišavić i predsjednik  Opštine Petar Smolović. 
           Odbornik Marko Ljujić je istakao da fiskalna konsolidacija treba da se odnosi i na 
smanjenje troškova lokalnih funkcionera Opštine, a ne samo prema građanima Bijelog 
Polja. Takođe je naveo da je stavka u budžetu za ovu namjenu mogla da se poveća i za 
ovu godinu da se imalo više volje i sluha.   



             Nakon završene rasprave, završnu riječ je dala sekretarka Sekretarijta za lokalnu 
samoupravu Saida Čikić.  
             Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog Odluke o isplati jednokratne 
novčane pomoći za opremu novorođenog djeteta u 2019.godini, koji je usvojen sa 28 
glasova “za”, 1 “uzdržan” i “protiv” nije bilo.  
 
            5. Tačka - predlog Odluke o finansiranju rada geronto dom aćica u 2019.godini 
 
             Uvodno obrazloženje dala je sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu Saida 
Čikić. Istakla je da se ovaj program realizuje u partnerstvu sa Zavodom za zapošljavanje  i 
Javnom Ustanovom Dom Starih. Takođe je navela da je planirano da Zavod za 
zapošljavanje - Biro rada Bijelo Polje, u toku mjeseca februara raspiše konkurs na kojem bi 
se prijavio Dom starih kao nosioc aktivnosti, a Opština Bijelo Polje će kao partner finansirati 
rad geronto domaćica. Kroz ovaj program biće angažaovano osam geronto domaćica koje 
će pružati usluge za oko 80 starčkih domaćinstava. 
              Odbornik Haris Malagić je istakao da je korisno što se ovaj projekat sprovodi, 
samim tim što se pruža pomoć za oko 80 starčkih domaćinstava kojima su nephodne 
usluge geronto domaćica i ukazao da bi dobro bilo da se geronto domaćicama obezbijedi 
mjesečna zarada na nivou čitave godine. 
             Odbornica Vesna Pavićević je navela da je predloženom Odlukom predviđeno 
angažovanje osam geronto dmaćica, a da je Centar za socijalni rad potpisao Ugovor sa 
UN, kojim će kroz projekat programa pomoći starim licima biti anagažovano 15 geronto 
domaćica za pružanje usluga za 150 korisnika iz gradskog i prigradskog područja.   
             Odbornik Nikola Raosavljević je istakao da geronto domaćice pružaju pomoć starim 
licima na pravi način i predložio da se ovaj projekat osavremeni i usavrši, te da se  ne smije 
prekidati. 
             Odbornik Adnan Striković je podržao predlog odbornika Harisa Malagića da se ovaj 
projekta finansira na dvanaestomjesečnom nivou i predložio da se pokrene inicijativa  za 
finansiranje rada geronto domaćica na nivou čitave godine. 
              Nakon završene rasprave, završnu riječ je dala sekretarka Sekretarijata za lokalnu 
samoupravu Saida Čikić.  
              Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog Odluke o finansiranju rada 
geronto domaćica u 2019.godini, koji je usvojen „jednoglasno“(glasalo je 29 odbornika).  
 
          6. Tačka - predlog Odluke o imenovanju dva člana Savjeta Lokalnog javnog 
emitera Radio Bijelo Polje 
 
            Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz 
Kujović, koji je pojasnio da je Odbor za izbor i imenovanje na sjednici održanoj dana 
10.12.2018.godine utvrdio predlog Odluke o imenovanju dva člana Savjeta Lokalnog javnog 
Emitera Radio Bijelo Polje, kojim se za člana Savjeta imenuje  Blagoje Vujsić, predstavnik 
NVO koje se bave zaštitom prava osoba sa invaliditetom, udruženje penzionera i mladih i 
Vojislav Kljajević, predstavnik  mjesnih zajednica. 
           Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je pojasnila da se u obrazloženju predloga 
Odluke potkrala tehnička greška da treba da stoji da je predlog Odluke usvojen sa 3 glasa 
za i 1 protiv, umjesto da je predlog Odluke usvojen sa 4 glasa za.  
           Odbornik Adnan Striković je naveo da je sjednica Odbora za izbor i imenovanja, na 
kojoj je utvrđen predlog Odluke o imenovanju dva člana Savjeta Lokalnog javnog emitera 
održana 17. decembra, a ne 10. decembra i podsjetio da je na predhodnoj sjednici 
Skupštine ova Odluka povučena sa dnevnog reda, kako bi se provjerila određena pitanja 



koja su se pojavila u postupku predlaganja kandidata. Istakao je da nije ispoštovana 
zakonska procedura za donošenje ove Odluke i predložio da se ova Odluka skine sa 
dnevnog reda i da se ponovi postupak predlaganja kandidata za članove Savjeta Radio 
Bijelo Polje.  
            Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je istakla da je javni poziv za predlaganje 
kandidata za članove Savjeta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje objavljen u 
Službenom  listu, na web sajtu Opštine i dnevnom listu Pobjeda. Odbor za izbor i 
imenovanja je dana 29.11.2018. godine, objavio listu predloženih kandidata, shodno članu  
28 stav 1 Zakona o elektronskim medijima. Takođe, Odbor za izbor i imenovanja je na 
sjednici održanoj dana 10.12.2018. godine, utvrdio  predlog liste kandidata za članove 
Savjeta, shodno članu 28 stav 2 Zakona o Elektronskim medijima . 
.          Odbornik Marko Ljujić je naveo da je održano više sjednica Odbora na kojima je 
razmatran predlog liste kandidata koji su predloženi za članove Savjeta, a na sjednici 
održanoj dana 10.12.2018. godine, nije donešena Odluka o imenovanju članova Savjeta. 
Takođe je naveo da je jedan od predloženih kandidata bio član Opštinske izborne komisije 
u proširenom sastavu, te da ne može na kvalitetan i prefesionalan način obavljati poslove iz 
svoje nadležnosti.  
          Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je istakla da je održano nekoliko sjednica 
Odbora, na kojima je razmatran predlog liste kandidata koji su predloženi za članove 
Savjeta Lokalnog javnog Emitera Radio Bijelo Polje. Dana 10.12.2018.godine, na sjednici 
Odbora utvrđen je predlog Odluke o imenovanju dva člana Savjeta Radio Bijelo Polje, a 
dana 17.12.2018.godine, na sjednici Odbora je predloženo da se navedena  Odluka uvrsti u 
Skupštinsku proceduru.  
           Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je pojasnio da su sve 
sjednice održane po propisanim rokovima, o čemu je vodila računa Služba Skupštine. 
Takođe je naveo da je Služba Skupštine ispitala navode da kandidat kojeg su predložile 
mjesne zajednica nije politički  funkcioner.  
           Odbornica Vesna Pavićević je navela da je da je članom 17 Zakona o elektronskim 
medijima predviđeno da članovi Savjeta ne mogu biti: lica koja bira, imenuje ili postavlja 
Predsjednik Crne Gore, Skupština Crne Gore ili Vlada, funkcioneri političkih stranaka 
(predsjednici stranaka, članovi predsjedništava, njihovi zamjenici, članovi izvršnih i glavnih 
odbora, kao i drugi stranački funkcioneri). Takođe je navela da je Agencija za sprječavanje 
korupcije dala mišljenje da predloženi kandidat Vojisav Kljajević nije politički funkcioner u 
smislu Zakona o elektronskim medijima. 
          Odbornik Adnan Striković je istakao da postupak za izbor kandidata za članove 
Savjeta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje nije sproveden po Zakonu. 
          Odbornik Branko Lazović je naveo da je MZ Sutivan dala podršku kandidatu 
Vojislavu Kljajeviću i da smatra da ovaj kandidat ispunjava sve uslove koji su predviđeni 
Zakonom. 
          U toku trajanja rasprave pravo na repliku iskoristili su odbornici: Abaz Kujović, Marko 
Ljujić, Adnan Striković i Branko Lazović. 
          Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je pojasnila da je Zakonom o izboru odbornika i 
poslanika propisano da mandat opunomoćenih predstavnika u Opštinskoj izbornoj komisiji  
prestaje danom objavljivanja konačnih rezultata izbora. 
           Predsjednik Skupštine je dao na glasanje predlog Odluke o imenovanju dva člana 
Savjeta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje, koji je usvojen je sa 19 glasova “za”, 
9 “protiv” i 2 “uzdržana”.  
 
 



          7. Tačka - predlog Odluke o imenovanju Savjeta Javne usta nove Centar za 
djelatnosti kulture “Vojislav Bulatovi ć-Strunjo” 
 
           Predsjednik Odbora za izbor i imeovanja Abaz Kujović je u uvodnom obrazloženju 
naveo da je na sjednici Odbora za izbor i imenovanja, jednoglasno utvrđen predlog Odluke 
o imenovanju Savjeta JU “Centar za djelatnosti kulture ”Vojislav Bulatović-Strunjo u 
sastavu: Blaga Žurić, predsjednica i članovi: Moamer Kasumović, Olivera Tičević, Izet 
Mulabegović i Jasmina Velićković iz reda zaposlenih.  
           Odbornik Idriz Mahmutović je istakao da od pet predloženih članova Savjeta, dva ne 
žive u Bijelom Polju i postavio pitanje prisustvovanja na radnim sjednicama  članova 
Savjeta koji  žive van Bijelog  Polja.  
          Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je pojasnio da je Statutom ove Ustanove 
predviđeno da se sjednice Savjeta mogu održavati i elektronskim putem. 
           Pravo na repliku u toku trajanja rasprave iskoristili su odbornici: Abaz Kujović, Vesna 
Pavićević, Idriz Mahmutović i Adnan Striković. 
          Odbornik Nikola Raosavljević je istakao da umjetnici imaju pravo na političko 
mišljenje i da to ne treba nikome da smeta bez obzira na njihovo političko opredjeljenje.  
           Odbornik Radosav Nišavić je istakao da smatra da nije ispoštovana zakonska 
procedura za predlaganje kandidata u Savjet ove Ustanove, jer su predložena dva 
kandidata iz reda zaposlenih. Postavio je pitanje da li se u vrijeme finansijske konsolidacije 
razmišljalo o plaćanju putnih troškova za kandidate koji ne žive u Bijelom Polju. 
           Odbornik Adnan Striković je istakao da bi Opština trebala da formira savjetodavno 
tijelo za kulturu koje bi bilo sastavljeno od ljudi iz kulture koji imaju internacionalne karijere, 
a da bi u ovo operativno tijelo kao što je Savjet Centra za kulturu mogli predložiti neke 
druge kandidate koji bi bili prisutni uvijek kada se održavaju sjednice.   
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je istakao da se podrška članova Savjeta 
koji žive van Bijelog Polja jasno vidi kroz programske aktivnosti Centra za kulturu.   
            Predsjednik Skupštine da je na glasanje predlog Odluke o imenovanju Savjeta 
Javne ustanove Centar za djelatnosti kulture “Vojislav Bulatović-Strunjo”, koji je usvojen 
sa 27 glasova „za“, 1 „protiv“ i 3 „uzdržana“.  
 
            8. Tačka - predlog Odluke o razrješenju i imenovanju pred sjednika i člana 
Odbora direktora DOO “Komunalno - Lim” Bijelo Polje ; 
           Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je u uvodnom obrazloženju 
naveo da je na sjednici Odbora utvrđen predlog Odluke kojim se  razrješava dužnosti 
predsjednik Odbora direktora DOO “Komuinalno-Lim” Bijelo Polje Tomislav Timotijević zbog 
podnošenja ostavke, a za predsjednika Odbora direktora imenuje se Veljo Kovačević, 
dosadašnji član Odbora. Za člana Odbora imenuje se Almir Džogović, zaposlen u Sava 
osiguranju.  
             Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog Odluke, koji je usvoje sa 22 
glasa “za”, 6 “protiv” i 2 “uzdržana”.  
 
         9. Tačka - predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku  Odbora direktora 
DOO Vodovod “Bistrica” o odre đivanju vršioca dužnosti direktora Društva. 
           Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je istakao da je na sjednici 
Odbora usvojen predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO 
Vodovod “Bistrica” kojim se za vršioca dužnosti izvršnog direktora DOO Vodovod Bistrica 
određuje Milan Bulatović, do imenovanja izvršnog direktora, a najduže do  šest mjeseci.   
         Odbornik Nikola Raosavljević je zahtijevao od predlagača da obrazloži predloženu 
Odluku. 



          Dodatno pojašnjenje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja  Abaz Kujović. 
           Odbornik Adnan Striković je istakao da je Upravni odbor trebao da raspiše  konkurs 
prije nego što je istekao mandat direktoru Društva, a ne da određuje vršioca dužnosti 
direktora Društva. 
         Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je pojasnila  da je članom 124 Zakona o lokalnoj 
samoupravi predviđeno da u slučaju prestanka mandata glavnom administratoru, odnosno 
licu koje vrši poslove visokog rukovodnog kadra, može se odrediti vršilac dužnosti do 
imenovanja, odnosno postavljenja u skladu sa ovim zakonom, a najduže do šest mjeseci. 
Vršioca dužnosti određuje organ nadležan za imenovanje, odnosno postavljenje lica koja 
vrše poslove visokog rukovodnog kadra i glavnog administratora. Stavom 7 istog Zakona 
predviđeno je da se odredbe st. 1 do 6 ovog člana shodno se primjenjuju i na određivanje 
vršioca dužnosti i njegova ovlašćenja, kao i na prava, obaveze i odgovornosti sekretara 
Skupštine i rukovodioca javnih službi. 
          Odbornik Adnan Striković je istakao da ne treba praviti prelazna rješenja kod izbora 
direktora javnih službi  i da ne treba usko tumačiti Zakon. 
          Odbornik Idriz Mahmutović je naveo da je Stautom DOO Vodovod “Bistrica” 
definisano da Odbor direktora treba da raspiše konkurs prije isticanja mandata direktoru.   
          Glavna administratorka Marina Petrić je pojasnila da je osnovni uslov da bi se 
raspisao konkus za jedno radno mjsto, da je to radno mjesto upražnjeno. 
          Predsjednik Skupštine je dao na glasanje predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku Odbora direktora DOO Vodovod “Bistrica” o određivanju vršioca dužnosti direktora 
Društva, koji je usvojen sa 28 glasova “za” i 2 “uzdržana”.   
 
 
           Rad Skupštine završen je u  13 časova i 45 min. 
           Tonske bilješke sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika 
 
           Broj: 02–2481 
           Bijelo Polje, 11.02. 2019. godine 
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